

مواصفات بوستر المؤتمر

معهد بحوث الصناعات الكيماوية – المركز القومي للبحوث

يسر لجنة مؤتمر معهد بحوث الصناعات الكيماوية بالمركز القومي للبحوث الإعلان عن استقبال ملصقات (بوسترات) الأبحاث العلمية التي ستعرض خلال فعاليات المؤتمر الذي سيعقد في الفترة 28-29 ديسمبر 2025 القاعة الجديدة (قاعة ا.د. هاني الناظر).

شروط المشاركة:

- أن يكون البحث ضمن مجالات الصناعات الكيماوية أو المجالات ذات الصلة.
 - تُعرض الملصقات باللغة الإنجليزية.
 - أبعاد البوستر: (Portrait 120*90)
 - يُكتب في أعلى البوستر عنوان البحث، أسماء الباحثين، والجهة التابعة لهم بوضوح.
 - يجب أن يتضمن الملصق ملخصاً موجزاً، أهداف البحث، المنهجية، النتائج، والاستنتاجات.
- آخر موعد لتسليم البوستر إلى لجنة المؤتمر:

الاحد 14 ديسمبر 2025 

يُرجى تسليم نسخة إلكترونية (PDF) من البوستر إلى لجنة المؤتمر عبر البريد الإلكتروني:

ciric7info@gmail.com 

Conference Poster Announcement

Chemical Industries Research Institute – National Research Centre

The Conference Committee of the Chemical Industries Research Institute, NRC is pleased to announce the call for scientific posters to be presented during the upcoming conference.

Poster Guidelines:

- Research must be related to chemical industries or relevant fields.
- Posters may be presented in English.
- Poster Dimensions: 90 cm (width) × 120 cm (height).
- The title, authors' names, and affiliations must be clearly displayed at the top.
- Posters should include an abstract, objectives, methodology, results, and conclusions.

Deadline for Poster Submission:



Sunday, December 14, 2025

Please send an electronic version (PDF format) of your poster to the Conference

Committee:



ciric7info@gmail.com